
ZAPISNIK 

sa 16. sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 

održane 31. oktobra 2013. godine 

 

     Sjednica je počela u 10 sati. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša 

Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović, Azra Jasavić i Srđan Perić, članovi Odbora.   

     Sjednici nisu prisustvovali članovi Odbora Kemal Zoronjić i Emilo Labudović, koji je najavio odsustvo sa 

sjednice, zbog ranije preuzetih obaveza. 

     Sjednici su prisustvovale Ljiljana Miljanić, Samostalna savjetnica ll i Mirjana Marović, volonterka u 

Odboru. 

     Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

      

     Za sjednicu je utvrđen sledeći 

 

DNEVNI RED: 

 
      1.   Nastavak postupka imenovanja jednog člana Senata Državne revizorske institucije; 

2.  Utvrđivanje Predloga odluke o razrješenju i izboru jednog člana Odbora za politički sistem, 
pravosudje i upravu Skupštine Crne Gore;  
3.  Utvrđivanje Predloga odluke o razrješenju i izboru jednog člana Odbora za evropske integracije 
Skupštine Crne Gore; 
4.  Razmatranje Zahtjeva za donošenje rješenja o prestanku prava na  naknadu po prestanku funkcije, 
ranijeg poslanika Fahrudina Hadrovića, broj 00-63-14/13-77/1 od 10. oktobra 2013. godine; 

       5.  Razmatranje Zahtjeva za donošenje rješenja o prestanku prava na  naknadu po prestanku funkcije, 

        ranijeg poslanika Mirsada Mulića, broj 00-63-14/13-30/1 od 24. oktobra 2013. godine; 

6.  Razmatranje Zahtjeva za produženje prava na naknadu po prestanku funkcije za još godinu dana, 
ranije poslanice Hidajete Bajramspahić, broj 00-63-14/13-78 od 11. oktobra 2013. godine; 
7.  Razmatranje Zahtjeva za produženje prava na naknadu po prestanku funkcije za još godinu dana, 
ranije poslanice Njegosave Vujanović, broj 00-63-14/13-78/1 od 11. oktobra 2013. godine; 
8.  Polugodišnji izvještaj o radu Administrativnog odbora za period od 1. januara – 30 juna 2013. 
godine; i 
9.  Tekuća pitanja. 

Zapisnik sa 15. sjednice Odbora je bez primjedbe usvojen. 

 

 Prva tačka:  NASTAVAK POSTUPKA IMENOVANJA JEDNOG ČLANA SENATA DRŽAVNE  

                       REVIZORSKE INSTITUCIJE 

 

      U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljen, za prvu tačku dnevnog reda, sledeći materijal: 
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- Javni poziv broj 00-63-14/13-76 od 23. septembra 2013. godine; 

- Prijava sa dokumentacijom kandidata mr Branka Bulatovića, Akt broj 00-63-14/13-76/2 od 2. 

oktobra 2013. godine; 

- Prijava sa dokumentacijom kandidata dr Zarije Pejovića, Akt broj 00-63-14/13-76/3 od 2. oktobra 

2013. godine; 

- Prijava sa dokumentacijom kandidatkinje Neli Ćuković, Akt broj 00-63-14/13-76/6 od 8. oktobra 

2013. godine; 

- Prijava sa dokumentacijom kandidata Radula Žurića, Akt broj 00-63-14/13-76/7 od 9. oktobra 2013. 

godine; 

- Prijava sa dokumentacijom kandidata Žarka Đurišića, Akt broj 00-63-14/13-76/8 od 9. oktobra 

2013. godine; i 

- Prijava sa dokumentacijom kandidata Milana Radovića, Akt broj 00-63-14/13-76/9 od 9. oktobra 

2013. godine. 

 

     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, podsjetio je da je Odbor na petnaestoj sjednici, 23. 

septembra2013. godine, odlučio da pokrene postupak imenovanja jednog člana Senata Državne revizorske 

institucije. 

Javni poziv za imenovanje jednog člana Senata Državne revizorske institucije, broj 00-63-14/13-76 od 23. 

septembra 2013. godine, objavljen je na web sajtu Skupštine Crne Gore, 23. septembra 2013. godine, i u 

dnevnim novinama „Pobjeda“, „Dan“, ND „Vijesti“ i „Dnevne novine“, 24. septembra 2013. godine. Rok za 

prijavljivanje kandidata istekao je 9. oktobra 2013. godine. Na Javni poziv blagovremenu i urednu 

dokumentaciju  su podnijeli sledeći kandidati: mr Branko Bulatović, raniji pomoćnik ministra u Ministarstvu 

poljoprivrede i ruralnog razvoja - magistar ekonomskih nauka; dr Zarija Pejović, raniji poslanik u Skupštini 

Crne Gore - doktor ekonomskih nauka; Neli Ćuković, rukovodilac revizorskog tijela za kontrolu EU fondova 

- diplomirana pravnica; Radule Žurić, državni revizor u Državnoj Revizorskoj instituciji Crne Gore - 

diplomirani pravnik; Žarko Đurišić, izvršni direktor - Regent DOO Bar - diplomirani pravnik i Milan Radović, 

raniji direktor Zavoda za izvršenje krivičnih sankcija - diplomirani pravnik. 

 

     Predsjednik Odbora je uputio članove da je na današnjoj sjednici prisutna službenica Pisarnice 

Skupštine Crne Gore, kod koje se nalaze originali dokumentacije kandidata, koji su se prijavili na Javni 

poziv za imenovanje jednog člana Senata Državne revizorske institucije, broj 00-63-14/13-76, od 23. 

septembra 2013. godine, i da ukoliko cijene potrebnim mogu izvršiti uvid u iste. 

 

     U raspravi su učestvovali: Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, 

zamjenica predsjednika Odbora, Azra Jasavić i mr Aleksandar Damjanović, članovi Odbora. 

 

     Nakon rasprave, Odbor je odlučio da se, u nastavku postupka, održi konsultativno saslušanje svih 

prijavljenih kandidata, 5. novembra 2013. godine, u 9 sati. 
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 Druga tačka - UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IZBORU JEDNOG      

                  ČLANA ODBORA ZA POLITIČKI SISTEM, PRAVOSUDJE I UPRAVU SKUPŠTINE 
                  CRNE GORE 
 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je, za drugu tačku dnevnog reda, dostavljen Zahtjev Kluba 

poslanika Demokratskog fronta, broj 00-63-14/13-80 od 22. oktobra 2013. godine. 

 

     Klub Demokratskog fronta dostavio je Administrativnom odboru Skupštine Crne Gore zahtjev da se za 

člana Odbora za politički sistem, pravosuđe i upravu Skupštine Crne Gore, umjesto poslanika Koče 

Pavlovića izabere poslanik Veljko Vasiljević. 

        

     Odbor je jednoglasno utvrdio Predlog odluke o razrješenju i izboru jednog člana Odbora za politički 
sistem, pravosudje i upravu Skupštine Crne Gore (ukupno je glasalo 11 članova Odbora - Radivoje Lala 
Nikčević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, 
Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 
Damjanović, Azra Jasavić i Srđan Perić, članovi Odbora). 
 

Treća tačka - UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IZBORU JEDNOG ČLANA  

                       ODBORA ZA EVROPSKE INTEGRACIJE SKUPŠTINE CRNE GORE 
                   

     U pripremi sjednice članovima Odbora je, za treću tačku dnevnog reda, dostavljen Zahtjev Kluba 

poslanika Demokratskog fronta, broj 00-63-14/13-80 od 22. oktobra 2013. godine. 

 

     Klub Demokratskog fronta dostavio je Administrativnom odboru Skupštine Crne Gore zahtjev da se za 

člana Odbora za evropske integracije Skupštine Crne Gore, umjesto poslanika Veljka Vasiljevića izabere 

poslanik Koča Pavlović. 

        

     Odbor je jednoglasno utvrdio Predlog odluke o razrješenju i izboru jednog člana Odbora za evropske 

integracije Skupštine Crne Gore (ukupno je glasalo 11 članova Odbora - Radivoje Lala Nikčević, 

predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, 

Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, 

Azra Jasavić i Srđan Perić, članovi Odbora). 

      

Četvrta tačka - RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA DONOŠENJE RJEŠENJA O PRESTANKU PRAVA NA   
             NAKNADU PO PRESTANKU FUNKCIJE, RANIJEG POSLANIKA FAHRUDINA    
 HADROVIĆA, BROJ 00-63-14/13-77/1 OD 10. OKTOBRA 2013. GODINE 

 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljen, za četvrtu tačku dnevnog reda, sledeći materijal: 

- Zahtjev Fahrudina Hadrovića, broj 00-63-14/13-77 od 10. oktobra 2013. godine; i 

- Izvod iz Zakona o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera. 
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     Predsjednik Odbora je naveo da je raniji poslanik u Skupštini Crne Gore, Fahrudin Hadrović, dostavio 

Zahtjev da Odbor donese rješenje o prestanku prava na naknadu po prestanku funkcije, zbog stupanja na 

drugu dužnost. 

 

     Podsjetio je, da je članom 10 stav 4 Zakona o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih 

funkcionera određeno da pravo na naknadu po prestanku funkcije prestaje prije utvrđenog roka, ako njegov 

korisnik: 

- stupi u radni odnos; 

- bude izabran, ili imenovan ili postavljen na drugu funkciju na osnovu koje ostvaruje zaradu; 

- ostvari pravo na penziju. 

 

     U raspravi su učestvovali: Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora i mr Aleksandar Damjanović, član 

Odbora. 

  

     Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, naveo je da poštuje razloge ranijeg poslanika Fahrudina 

Hadrovića, da zbog stupanja na drugu dužnost prekine obavezu Skupštine Crne Gore da mu isplaćuje 

naknadu po prestanku funkcije poslanika, ali podsjeća da to čini nekoliko dana prije nego što bi inače 

isteklo njegovo zakonsko pravo na pomenutu naknadu. 

 

     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, rekao je da će Odbor i u ovom slučaju samo ispoštovati 

zakon. 

 

     Odbor je, saglasno Zakonu o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera,  jednoglasno 

(ukupno je glasalo 11 članova Odbora, - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka 

Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan 

Obradović, Rifat Rastoder, Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i Srđan Perić, 

članovi Odbora), usvojio zahtjev i donio Rješenje o prestanku prava na naknadu po prestanku funkcije, na 

ime imenovanog. 

 

Peta tačka - RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA DONOŠENJE RJEŠENJA O PRESTANKU PRAVA NA   

         NAKNADU PO PRESTANKU FUNKCIJE, RANIJEG POSLANIKA MIRSADA MULIĆA, BROJ  

 00-63-14/13-30/1 OD 24. OKTOBRA 2013. GODINE 

 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljen, za petu tačku dnevnog reda, sledeći materijal: 

- Zahtjev Mirsada Mulića, broj 00-63-14/13-30/1 od 24. oktobra 2013. godine; i 

- Izvod iz Zakona o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera. 

     Predsjednik Odbora je naveo da je raniji poslanik u Skupštini Crne Gore, Mirsad Mulić, dostavio Zahtjev 
da Odbor donese rješenje o prestanku prava na naknadu po prestanku funkcije na njegovo ime, zbog 
stupanja na drugu dužnost. 
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     Odbor je, saglasno Zakonu o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera,  jednoglasno 

(ukupno je glasalo 11 članova Odbora, - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka 

Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan 

Obradović, Rifat Rastoder, Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i Srđan Perić, 

članovi Odbora), usvojio zahtjev i donio Rješenje o prestanku prava na naknadu po prestanku funkcije, na 

ime imenovanog. 

 

Šesta tačka – RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA PRODUŽENJE PRAVA NA NAKNADU PO PRESTANKU  

           FUNKCIJE ZA JOŠ GODINU DANA, RANIJE POSLANICE HIDAJETE BAJRAMSPAHIĆ,    

                        BROJ 00-63-14/13-78 OD 11. OKTOBRA 2013. GODINE 

 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljen, za šestu tačku dnevnog reda, sledeći materijal: 

- Zahtjev Hidajete Bajramspahić, broj 00-63-14/13-78 od 11. oktobra 2013. godine; 

- Izvod iz Zakona o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera. 

     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, naveo je da je ranija poslanica u Skupštini Crne Gore, 

Hidajeta Bajramspahić, dostavila Odboru Zahtjev za produženje prava na naknadu po prestanku funkcije 

za još godinu dana, akt broj 00-63-14/13-78 od 11. oktobra 2013. godine. 

     Odbor je konstatovao sledeće: 

- da pravo na naknadu po prestanku funkcije imenovana koristi od 6. novembra 2012. godine do 6. 

novembra 2013. godine; 

- da je članom 10 stav 5 Zakona o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera 

određeno je da se pravo na naknadu po prestanku funkcije može produžiti za još godinu dana, ako 

u tom periodu njegov korisnik stiče pravo na penziju; 

- da je ranija poslanica Hidajeta Bajramspahić u Zahtjevu navela da, shodno članu 198 Zakona o 

PIO (Sl. list 54/03) ispunjava prvi uslov za penzionisanje u 2015. godini, sa 35 godina i 6 mjeseci 

radnog staža, jer je počela da radi 01.02. 1980. godine.  

 

     Predsjednik Odbora, objasnio je, da bi imenovana ostvarivala pravo na naknadu po prestanku funkcije 

za još godinu dana, potrebno je da ispunjava zakonski uslov da stiče pravo na penziju u periodu od 6. 

novembra 2013. godine do 6. novembra 2014. godine. 

 

     U raspravi su učestvovali: Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, 

zamjenica predsjednika Odbora, mr Aleksandar Damjanović, Rifat Rastoder i Milorad Vuletić, članovi 

Odbora. 

 

     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, podsjetio je na raniju praksu Odbora da se u ovakvim 

slučajevima uputi Zahtjev Fondu za penzijsko i invalidsko osiguranje, gdje se  konstatuje kada se stiče 

pravo, i da treba ostaviti prostora da Hidajeta Bajramspahić uradi isto, jer se na osnovu listinga koji je 

poslala Odboru ne može pozitivno odgovoriti na njen zahtjev. 
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     Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, složio se da zbog sigurnosti Odbor može tako postupiti, ali 

ako se Zahtjev Fondu PIO i pošalje danas, Hidajeti Bajramspahić 6. novembra 2013. godine svakako ističe 

pravo na naknadu po prestanku funkcije poslanice i u svakom slučaju se pravi prekid, pa smatra da je 

bespotrebno kasnije o tome odlučivati. 

 

     Rifat Rastoder, član Odbora, podsjetio je, da je isti Zahtjev Odboru poslala i ranija poslanica Njegosava 

Vujanović (sedma tačka dnevnog reda). Predložio je da se postupi u skladu sa zakonom i dosadašnjom 

praksom. Skrenuo je pažnju da se radi o koleginicama koje su do prije godinu dana bile na funkciji 

poslanica, da ne zna da li su u mogućnosti da povežu radni staž, ali da su definitivno u neugodnom 

položaju. U saznanju je da je u nekim institucijama bilo izlaženja u susret u ovakvim slučajevima, ali slaže 

se da su principi jasni. Istakao je da zna da Hidajeta Bajramspahić nije nigdje zasnovala radni odnos za 

poslednjih godinu dana i vjeruje da ozbiljan poslodavac, osim kada je politika u pitanju, neće ni primiti 

nekog ko je pred penzijom. 

 

     Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, nije za to da se donosi bilo kakva odluka koja 

je protivzakonita. Podsjetila je da je već dosta puta na sjednicama Odbora ukazala kako se ovaj institut 

zloupotrebljava. Navela je da zna da Njegosava Vujanović radi u UNDP-u kao konsultant, obrazlažući da  

ju je vidjela na televiziji, u određenim emisijama. Nije za to da neko napravi dogovor sa poslodavcem da ne 

plaća poreze i doprinose a da radi kod njega, dok prima naknadu iz Skupštine Crne Gore. Rekla je da, iako 

je svjesna da se kroz pozitivna zakonska rješenja ne može vršiti nadzor nad sprovođenjem pomenutog 

instituta, mora se razmisliti o nekoj vrsti kontrole, radi ugleda ovog Odbora i same Skupštine. 

 

     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, naveo je da su članovi Odbora ovdje da bi radili u skladu 

sa zakonom, a da su Hidajeta Bajramspahić i Njegosava Vujanović same navele u svojim zahtjevima da 

ispunjavaju prvi uslov za penzionisanje u 2015. godini. Uloga poslanika je, kako je istakao, specifična, i 

zbog toga postoji kod nas i u regionu zakonsko rješenje da primaju naknadu godinu dana nakon prestanka 

funkcije.Takođe, podsjetio je da se radne knjižice i dosijei Njegosave Vujanović i Hidajete Bajramspahić još 

uvijek nalaze u Skupštini Crne Gore, kao i da su njih dvije pri kraju radnog vijeka. 

 

     Milorad Vuletić, član Odbora, istakao je da svako ko ostvari pravo na naknadu po prestanku funkcije 

poslanika mora ostaviti kompletan radni dosije u Skupštini i ne može drugdje zasnovati radni odnos. 

 

     Odbor je jednoglasno (ukupno je glasalo 11 članova Odbora, - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik 

Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra 

Jasavić i Srđan Perić, članovi Odbora), konstatovao da se iz priložene dokumentacije ne može izjasniti po 

Zahtjevu Hidajete Bajramspahić, već da bi Odbor mogao da odluči po Zahtjevu, imenovana  je dužna da 

dostavi dokaz da pravo na penziju stiče u periodu od 6. novembra  2013. godine do 6. novembra 2014. 

godine.  
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Sedma tačka – RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA PRODUŽENJE PRAVA NA NAKNADU PO PRESTANKU  

 FUNKCIJE ZA JOŠ GODINU DANA, RANIJE POSLANICE NJEGOSAVE VUJANOVIĆ,  

 BROJ 00-63-14/13-78/1 OD 11. OKTOBRA 2013. GODINE 

 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljen, za sedmu tačku dnevnog reda, sledeći materijal: 

- Zahtjev Njegosave Vujanović, broj 00-63-14/13-78/1 od 11. oktobra 2013. godine; 

- Izvod iz Zakona o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera. 

 

     Ranija poslanica u Skupštini Crne Gore, Njegosava Vujanović, dostavila je Odboru Zahtjev za 

produženje prava na naknadu po prestanku funkcije za još godinu dana, akt broj 00-63-14/13-78/1 od 11. 

oktobra 2013. godine. Pravo na naknadu po prestanku funkcije imenovanoj pripada od 6. novembra 2012. 

godine do 6. novembra 2013. godine. 

     Odbor je konstatovao sljedeće: 

- da pravo na naknadu po prestanku funkcije imenovana koristi od 6. novembra 2012. godine do 6. 

novembra 2013. godine; 

- da je članom 10 stav 5 Zakona o zaradama i drugim primanjima državnih i javnih funkcionera 

određeno je da se pravo na naknadu po prestanku funkcije može produžiti za još godinu dana, ako 

u tom periodu njegov korisnik stiče pravo na penziju; 

- da je ranija poslanica Njegosava Vujanović u Zahtjevu navela da, shodno članu 198 Zakona o PIO 

(Sl. list 54/03) ispunjava prvi uslov za penzionisanje u 2015. godini, na osnovu godina života. 

 

     Predsjednik Odbora objasnio je, da imajući u vidu činjenicu da imenovanoj ističe pravo na naknadu po 

prestanku funkcije dana 6. novembra 2013. godine, da bi ostvarivala pravo na naknadu po prestanku 

funkcije za još godinu dana, potrebno je da ispunjava zakonski uslov da stiče pravo na penziju u periodu od 

6. novembra 2013. godine do 6. novembra 2014. godine. 

 

     Odbor je jednoglasno (ukupno je glasalo 11 članova Odbora, - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik 

Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra 

Jasavić i Srđan Perić, članovi Odbora), konstatovao da se iz priložene dokumentacije ne može izjasniti po 

Zahtjevu Njegosave Vujanović,  već  da bi Odbor mogao da odluči po Zahtjevu , imenovana  je dužna da 

dostavi dokaz da pravo na penziju stiče u periodu od 6. novembra  2013. godine do 6. novembra 2014. 

godine.  

Osma tačka – POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O RADU ADMINISTRATIVNOG ODBORA ZA PERIOD OD 1.  

 JANUARA – 30. JUNA 2013. GODINE 

 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljen Predlog polugodišnjeg izvještaja o radu 

Administrativnog odbora za period od 1. januara - 30. juna 2013. godine. 



8 
 

  

     Polugodišnji izvještaj o radu Administrativnog odbora za period od 1. januara - 30. juna 2013. godine 

jednoglasno je usvojen, uz sugestiju mr Aleksandra Damjanovića, člana Odbora, da se u godišnjem 

izvještaju o radu Administrativnog odbora za 2013. godinu napravi komparativni pregled u odnosu na Plan 

rada Administrativnog odbora za 2013. godinu. 

Deveta tačka – TEKUĆA PITANJA 

 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljen, za devetu tačku dnevnog reda, sledeći materijal: 

- Predlozi Centra za razvoj nevladinih organizacija (CRNVO), akt broj 00-63-14/13-17/2 od 23. 

septembra 2013. godine;   

- Dopis Koalicije NVO saradnjom do cilja, akt broj 00-63-14/13-17/1 od 23. septembra 2013. godine;   

- Dopis Hrvatskog nacionalnog vijeća Crne Gore, broj 00-63-14/13-71/1 od 7. oktobra 2013. godine; 

- Obraćanje za mišljenje o aktiviranju prava na korišćenje starosne penzije, 00-63-14/13-79 od 21. 

oktobra 2013. godine.  

- Izvod iz Zakona o radu („Sl.list Crne Gore“ br. 49/08, 26/09,88/09,26/10,59/11,66/12). 

 

     U okviru ove tačke dnevnog reda Predsjednik Odbora je uputio članove da su Odboru, povodom 

četvrtog sastanka Radne grupe, obrazovane sa zadatkom da nastavi postupak razmatranja predloga 

nevladinih organizacija za donošenje akta kojim će se utvrditi način i postupak izbora predstavnika NVO 

sektora u radnim tijelima koja formira Skupština Crne Gore, dostavljeni predlozi Centra za razvoj 

nevladinih organizacija (CRNVO), i Dopis Koalicije NVO saradnjom do cilja, u kome izražavaju podršku 

predlozima Centra za razvoj nevladinih organizacija (CRNVO). Dostavljenim aktom predložene su izmjene 

Poslovnika Skupštine Crne Gore. Istakao je, da je  matični odbor za izmjenu Poslovnika Skupštine, Odbor 

za politički sistem, pravosuđe i upravu. 

      Dao je riječ predsjedniku Radne grupe, Radovanu Obradoviću. 

     Radovan Obradović, predsjednik Radne grupe i član Odbora, naveo je da Radna grupa nije htjela da 

odbije zahtjev nevladinih organizacija, jer su htjeli da u razgovoru sa istima ”pomire duhove” i pripreme 

kvalitetnu odluku, koju bi trebalo da donese nadležno radno tijelo Skupštine. Rekao je da su, na osnovu 

predloga dobijenih od nevladinih organizacija, sačinili Nacrt odluke koji bi po mišljenju članova Radne 

grupe bio najbolji, da nikog ne diskriminiše i da se pod jednakim uslovima svima da mogućnost da 

učestvuju u radu radnih tijela Skupštine. Istakao je da su ukazali predstavnicima nevladinih organizacija da 

nemaju legitimitet za donošenje ove odluke i da treba inicirati izmjenu Poslovnika Skupštine Crne Gore u 

tom pravcu. Naveo je da je jedan od predloga NVO da se Poslovnik izmijeni i dopuni sa normama koje su 

sadržane u Predlogu odluke, ali naglasio je da je potrebna dopuna člana 49 Poslovnika, na način da se 

doda novi stav da “način i postupak izbora predstavnika NVO sektora u tijelima koja formira Skupština Crne 

Gore obavlja se u skladu sa Odlukom nadležnog radnog tijela Skupštine Crne Gore“. Obavjestio je članove 

Odbora da će im Služba Odbora dostaviti Nacrt odluke do naredne sjednice Odbora. 
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     Doc. dr Branka Bošnjak, članica Odbora, navela je da se može desiti, što znaju članovi Radne grupe za 

izgradnju povjerenja u izborni proces, da rješenje za Državnu izbornu komisiju bude da civilni sektor ili 

nevladine organizacije predviđaju jednog kandidata i da će u tom slučaju vjerovatno Administrativni odbor  

raspisivati Javni konkurs. Mišljenja je, da će biti sve više potrebe da predstavnici NVO sektora učestvuju u 

radu radnih tijela koja formira Skupština Crne Gore. 

     Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, ocijenio je da je vrijeme da se članovima Odbora dostavi Nacrt 

odluke o načinu i postupku izbora predstavnika NVO sektora u radnim tijelima koja formira Skupština Crne 

Gore, i da se Odbor izjasni da li predstavnici nevladinih organizacija koje su iskazale spremnost da 

učestvuju u radu Odbora, trebaju da budu prisutni na sjednici. 

     Predsjednik Odbora je informisao članove da je Odboru dostavljen dopis Hrvatskog nacionalnog vijeća 

Crne Gore, broj 00-63-14/13-71/1 od 7. oktobra 2013. godine, u kome navode odluku da se kao član 

Upravnog odbora Fonda za zaštitu i ostvarivanje manjinskih prava umjesto dr  Miroslava Marića, kome je 

istekao mandat, postavi gospodin Zvonimir Deković, predsjednik Hrvatskog nacionalnog vijeća. Naveo je 

da, prema informaciji Ministarstva za ljudska i manjinska prava, u Evidenciju savjeta manjinskog naroda ili 

druge manjinske nacionalne zajednice, registrovan je i Bošnjački savjet,  koji Odboru još nije dostavio svoj  

Prijedlog za izbor člana Upravnog odbora Fonda, dok je u  proceduri konstituisanje Albanskog savjeta. 

Ministarstvo za ljudska i manjinska prava, još uvjek donjeta Rješenja o upisu u Evidenciju savjeta 

manjinskog naroda ili druge manjinske nacionalne zajednice, nije objavilo u Službenom  listu Crne Gore. 

     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, takođe je informisao članove da je Odboru dostavljen 

Zahtjev za mišljenje o aktiviranju prava na korišćenje starosne penzije, poslanice prof.dr Jelisave Kalezić - 

Akt broj 00-63-14/13-79 od 21. oktobra 2013. godine. Podsjetio je da je Odbor, po zahtjevu poslanice 

prof.dr Jelisave Kalezić, donio rješenje o zaradi na ime imenovane, saglasno Zakonu o zaradama i drugim 

primanjima državnih i javnih funkcionera. Citirao je Zakon o radu, član 140, u kome je odredjeno pod kojim 

uslovima zaposleni može nastaviti sa radom nakon ispunjenih uslova za prestanak radnog odnosa po sili 

zakona: „ Zaposleni koji navrši 67 godina života i najmanje 15 godina staža osiguranja može da nastavi da 

radi, ako je to neophodno za obavljanje odredjenog posla, na osnovu pisane odluke nadležnog organa 

poslodavca, odnosno poslodavca“.    

 

     Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, pitao je da li poslanica Kalezić ovim zahtjevom traži da joj se 

omogući puno korišćenje poslaničke plate i starosne penzije. 

 

     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, odgovorio je da poslanica Kalezić iz Skupštine Crne Gore 

može da prima zaradu ili razliku u zaradi. Naglasio je da, shodno članu 49 Poslovnika Skupštine Crne 

Gore, Administrativni odbor nije nadležan za davanje mišljenja.  

 

     Milorad Vuletić, član Odbora, prokomentarisao je da mu iz Zahtjeva poslanice prof. dr Jelisave Kalezić 

nije jasno da li ona obavještava Odbor da, stiče pravo na penziju i da će i dalje da koristi to pravo ili da će 

ostvarivati pravo na zaradu a da će “zamrznuti” stečeno pravo na penziju. 
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     Azra Jasavić, članica Odbora, rekla je da u samom dopisu koji je dostavljen prof. dr Jelisava Kalezić 

eksplicitno navodi da institucije različito tumače odredbe zakona i da ona nije kao građanka i poslanica 

mogla dobiti od nadležnih institucija validno mišljenje na osnovu koga bi mogla da ima pravnu sigurnost da 

zna što joj je činiti, i da ju je očigledno Fond PIO obavjestio da u slučaju zasnivanja novog radnog odnosa, 

nezavisno od plate ima i pravo na korišćenje penzije. Smatra da Fond mora dostaviti zvanično svoje 

mišljenje i da se ne radi o tome da je poslanica Kalezić tražila više no što joj pripada, već je došlo do 

neefikasnog rada institucija koje dovode građane u zabludu. Apelovala je da nadležne državne institucije 

konačno počnu da rade svoj posao i obezbjede građanima Crne Gore pravnu sigurnost kroz davanje 

zvaničnih mišljenja. Mišljenja je da se Odbor treba zvanično obratiti Fondu PIO vezano za slučaj prof. dr 

Jelisave Kalezić.  

 

     Predsjednik Odbora je istakao da Administrativni odbor nije savjetodavno tijelo kao i da onaj ko smatra 

da ima neko pravo treba da podnese zahtjev nadležnoj instituciji uz odgovarajuću dokumentaciju kojom to 

pravo i dokazuje. 

 

     Marta Šćepanović, članica Odbora, naglasila je da u Zahtjevu poslanice Kalezić ne piše da se ona 

zvanično obraćala državnim institucijama, već konsultovala zaposlene u istim. 

 

     Radovan Obradović, član Odbora, složio se da Odbor nije nadležan za ovo pitanje, već da prof. dr 

Jelisava Kalezić može ostvariti u Fondu PIO pravo na penziju, a onda od Skupštine Crne Gore tražiti pravo 

na razliku u zaradi. 

 

     Nakon rasprave, Odbor je konstatovao da je postupajući po ranijem zahtjevu prof. dr Jelisave Kalezić 

donio Rješenje o zaradi, broj 00-63-14-12/66 od 26. decembra 2012. godine. Takođe, Odbor se  po 

aktuelnom Zahtjevu da daje mišljenje o aktiviranju prava na korišćenje starosne penzije, odredio 

nenadležnim, shodno članu 49 Poslovnika Skupštine Crne Gore („Službeni list RCG“, br. 51/06, 66/06 i 

„Službeni list CG“, br. 88/09, 80/10, 39/11, 25/12 i 49/13).  

 

     Sjednica je završena u 11 sati i 15 minuta. 

 

 

Broj 00-63-14/13- 

Podgorica, 20. novembra 2013. godine 

 

 

SEKRETARKA ODBORA                                                                                     PREDSJEDNIK ODBORA 

Goranka Vučinić                                                                                        Radivoje Lala Nikčević 


